

## Dagsorden til afdelingsbestyrelsesmøde i Hedelyngen

Onsdag den 09.02. 2022 kl. 18:00 til 21.00

**Mødet afholdes i Fælleshuset.**

### Deltagere:

Birgit Hardt He 35

Casper Lydolph HE 177

Hans Jørgen Larsen He 143

Jeannette Pautsch He 27

Lis Lyng Brønholt HØ 22

Peter Zøylner He 49

Driftlederassistent Peter Hatting

### Afbud:

Driftschef Mikkel Selander

Serviceleder Tobias Larsen

1.	Valg af referent	
2.	Godkendelse af sidste referat	
3.	Drift	<ol style="list-style-type: none"> <li>Status for sag om manglende gravetilladelse. <b>Udkast til beboer-infoskrivelse om at DRIFT altid skal inddrages. Udsendes inden mødet (Tobias)</b></li> <li>Vask af containere – status fra Herlev kommune (<b>Peter H</b>)</li> <li>Placering af flere sten. Forslag fra <b>Peter H</b></li> <li>Hvad gør vi med væltet valnøddetræ?</li> <li>Egen indvendig renovering af Fælleshus etape 3. Info</li> <li>Opfølgning på henvendelser om forkert parkering. <b>DRIFT</b></li> <li>Er antallet af containere til bio affald tilstrækkeligt?</li> <li>Opfølgningsliste med opfølgning (<b>Peter og Tobias</b>)</li> </ol>
4.	Økonomi	<ol style="list-style-type: none"> <li>Budget 2022 – løbende forbrug: Er der bemærkninger?</li> </ol>
5.	Helhedsplan	<p>Status for arbejdet. <b>HJL</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Byggeudvalgsmøde den 1.02.21 <i>Referat vedlagt.</i></li> <li>Afholdt internt møde den 2.2 mellem bestyrelse og Byggeudv.</li> <li>Byggesagen set fra DRIFT. Dialog med PNP og tilsyn -<b>Peter H</b></li> <li>Reetablering af belysning i Mødelokale afventer færdiggørelse af ventilation. Terrænbelysning afventer afslutning fra PNP.</li> <li>Formidling og kommunikation</li> <li>Beslutningsgrundlag for HP pr. 24.11.20. Opsamling. <i>Medbring folder.</i></li> </ol>
6.	Mødet fortsættes uden DRIFT	
7.	Hedelyngens 40 års jubilæum	<p>Status for tilmelding til arbejdsgruppe:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Resultat af ny info kampagne? Har vi en fest eller ej? <b>3 torve har givet positiv tilbagemelding. Det er kun 1/3. 6 mangler. Du kan nå det endnu!! Kontakt Casper eller Birgit.</b></li> </ul>
8.	Parkering / biler	<p>Udpegning af tovholdere til P opgaver-på vegne af afdelingsbestyrelsen</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Biler kører på stier. Blomsterkumme på RTN ?</li> <li>Parkering på græs og på køreveje</li> </ol>
9.	Bestyrelsen drøfter økonomi, kommende arbejdsopgaver og prioriteringer	<ul style="list-style-type: none"> <li>Bl.a.: "Velkomstmøde for nye beboere" – kan vi begynde at planlægge? <b>Birgit / Jeannette</b></li> <li>Budget og regnskab – tilgængelige data - opfølgning</li> </ul>
10.	Gensidig orientering: Møder mv.	<p>Kredsmøde i 9. kreds 5.03. <b>Lis</b> deltager</p> <p><b>Fastelavn i Hedelyngen – der er budget HVIS beboere tilbyder at stå for et arrangement!</b></p>
11.	Beboerhenvendelser	Drøftelse af sager – dels opfølgning
12.	Evt.	